

Date: 28/08/2025

التاريخ: 2025/08/28

<u>Link to Video Recording of Investors and Analyst</u> meet on Financial Statements for H1 2025

Oman Chlorine Company S.A.O.G. would like to inform the shareholders, investors, and analysts that the Discussion Session in coordination with MSX has been conducted on Thursday 28th August 2025 presenting the un-audited financial results for the period ended 30th June 2025 and answering the questions of the attendees.

The video recording of the session is uploaded on the Company's website at the below link:

https://omanchlorine.com/index.php

رابط تسجيل الفيديو الخاص بالجلسة النقاشية لعرض البيانات المالية للمرتبط النصف الأول من عام 2025

تود شركة عمان كلورين ش.م.ع.ع إعلام المساهمين والمستثمرين والمحللين الماليين إنه تم عقد جلسة نقاشية بالتعاون مع بورصة مسقط يوم الخميس الموافق 28 اغسطس 2025 وتم عرض النتائج المالية غير المدققة للشركة للفترة المنتهية في 30 يونيو 2025م والإجابة عن الأسئلة التي طرحت من الحضور لهذه الجلسة.

تم تحميل الفيديو الخاص بالجلسة على موقع الشركة على الرابط أدناه:

https://omanchlorine.com/ar/index.php

For Oman Chlorine S.A.O.G.

Salasher



عن شركة عمان كلورين ش.م.ع.ع

Head Office: P.O. BOX: 193 P.C.: 134, Jawaharat Al Shati,

Sultanate of Oman

Tel.: 24607186, Fax: 24695768, C.R.No.: 1576852

Factory: P.O. Box: 35

Postal Code: 327, Sohar, Sultanate of Oman

Tel.: 26650024 - Fax: 26751958









E-mail: info@omanchlorine.com
Website: www.omanchlorine.com



المُكتب الرئيسي: ص.ب: ١٩٣

الرمز البريدي: ١٣٤ جوهرة الشاطئ،

سلطنة عمان

تليفون: ٢٤٦٠٧١٨٦ – فاكس: ٢٤٦٩٥٧٦٨ –س.ت، رقم: ٧٦٨٥٢

لصنع : ص.ب : ٣٥

الرمز البريدي: ٣٢٧، صحار، سلطنة عمان هاتف : ٢٦٦٥٠٠٢٤ ، فاكس: ٢٦٧٥١٩٥٨